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P R O T O K Ó Ł Nr XVII/20 

z obrad XVII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 24 września 2020 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVI Sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Stara Biała w roku 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad.    
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Obrady rozpoczęto 24 września 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:22 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 

oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 
 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (2) 

I. Kraska , M. Wojtalewicz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad.  
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Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

projekt protokołu z posiedzenia XV sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga do protokołu. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do 

protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

protokołu z XV sesji. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (2) 

I. Kraska , M. Wojtalewicz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XV Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(13 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

projekt protokołu z posiedzenia XVI sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga do protokołu. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do 

protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

protokołu z XVI sesji. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (2) 

I. Kraska , M. Wojtalewicz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XVI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(13 głosów „za”). 

 
 

Ad. 5. 

Sprawozdanie Wójta: 
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 w dniu dzisiejszym został sporządzony protokół odbioru budowy drogi w Kobiernikach. 

Koszt inwestycji to 1020254,50 zł i jest to kwota wynikająca z umowy, ponieważ na etapie 

budowy nie było robót dodatkowych ani potrąceń. Oczekujemy na podpisanie umowy  

z Wojewodą Mazowieckim na dotację do tej inwestycji z Funduszu Dróg Samorządowych 

w wysokości 60%. 

 zostały zamontowane panele fotowoltaiczne na budynkach świetlic wiejskich w Brwilnie, 

Dziarnowie i Kamionkach. Na każdym budynku zostało zamontowanych po 31 paneli  

o mocy 320 W każdy. Trwają prace polegające na włączeniu tych urządzeń  do pracy. 

Ponadto zostały zamontowane 4 lampy solarne na ulicy Malachitowej w Ludwikowie  

i 3 lampy na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 540 z drogą gminną w Miłodrożu. Są to 

zadania dofinansowane z Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw, każde  

w wysokości 10 tys. zł. Inwestycje te muszą zostać rozliczone do 30 września. 

Ponadto zostały zamontowane 3 lampy solarne na ulicy Ułańskiej w Nowych 

Proboszczewicach, docelowo będzie zamontowana jeszcze jedna, 3 lampy na skrzyżowaniu 

drogi powiatowej i gminnej w Ogorzelicach, 2 lampy przy wiatach przystankowych  

w Kruszczewie oraz 2 lampy na ulicy Różanej w Brwilnie. Wcześniej zostały zamontowane 

2 lampy na skrzyżowaniu dróg  gminnych w Miłodrożu. 

 zostały podpisane umowy na budowę kotłowni w szkole w Starych Proboszczewicach  

i przyłączenie budynku przedszkola do sieci gazu ziemnego. 

 25.09. zostanie podpisana umowa z marszałkiem województwa mazowieckiego na 

dofinansowanie, w wysokości 70 tys. zł zakupu lekkiego samochodu ratowniczo- 

gaśniczego dla OSP Bronowo-Zalesie. 

 w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na budowę PSZOK-u w Ogorzelicach. 

 na początku października odbędzie się na terenie gminy zbiórka odpadów 

wielkogabarytowych, 

 29 i 30 września odbędzie się odbiór folii od rolników. Rolnicy powinni dostarczyć folię na 

plac w Ogorzelicach, zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami. 

 spółka z o.o. IDOM inżynieria, architektura i doradztwo przeprowadza obecnie na zlecenie 

PKP PLK S.A.  konsultacje społeczne projektu p.n. usprawnienie kolejowego połączenia 

Kutno-Płock-Sierpc poprzez: 

- rehabilitację/modernizację istniejącej linii kolejowej Nr 33 na odcinku Kutno - Płock- 

Sierpc, 

- budowę łącznicy pomiędzy LK 3 i LK 33 oraz LK 18 i LK 3, 

- budowę linii obwodowej miasta Płock dla pociągów towarowych na odcinku Łąck - Płock- 

Trzepowo,  

- dobudowę drugiego toru szlakowego na odcinku Kutno - Łąck. 

Na terenie gminy proponowany jest wariant V3 o długości prawie 22 km przebiegający przez 

Stare i Nowe Draganie, Białą, Mańkowo, Srebrną, Wyszynę, Maszewo Duże i Maszewo. 

Propozycja ta budzi u mieszkańców zrozumiałe obawy związane z pogorszeniem się 

standardu mieszkania w sąsiedztwie linii kolejowej związanej z transportem substancji 

ropopochodnych. Dlatego też serdeczna prośba do mieszkańców o zapoznanie się z tymi 

propozycjami i wyrażenie swojej opinii w tej sprawie. Urząd gminy Stara Biała już 

wcześniej przekazał swoją negatywną opinię dotyczącą lokalizacji linii towarowej na terenie 

gminy.  
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Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2020 rok. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Zmiany w budżecie były również omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

W tym momencie na posiedzenie przybyła radna Iwona Kraska. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (1) 

M. Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 154/XVII/20 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2020 rok 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stara Biała w roku 2021. Stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wójt Gminy przedstawił proponowane stawki podatku od nieruchomości. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (1) 

M. Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 155/XVII/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Stara Biała w roku 2021 (uchwała w załączeniu do 

protokołu). 
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Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców 

usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wójt Gminy przedstawił proponowane wysokości dopłat dla odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (1) 

M. Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 156/XVII/20 w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 9. 

W sprawach różnych: 

Radna Monika Przyczka podziękowała radnym oraz Wójtowi, w imieniu własnym oraz 

członków OSP Bronowo-Zalesie, za przychylną decyzję w sprawie przeznaczenia środków na 

zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

 
Radny Tomasz Bętlejewski: 

 W związku z dużym zainteresowaniem mieszkańców Ludwikowa, zapytał czy coś 

wiadomo na temat budowy sieci światłowodowej w gminie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Stwierdził, że pytań o szerokopasmowy internet jest wiele, w związku z tym, po ustaleniu 

z wykonawcą bardziej szczegółowych informacji dot. terminów, zostaną zamieszczone na 

stronie internetowej gminy. 

 
 
Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XVII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy 

 

  /-/ Małgorzata Lewandowska 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Bornińska 


